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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján szóbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani. 

A szóbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

A szóbeli választ igénylő kérdés címe: "Hozzáfognak-e április 3-ig a Marcali Kórház megígért, 
és immár határozatba foglalt fejlesztéséhez? Igen vagy nem?" 

Tisztelt Dr. Kásler Miklós Miniszter Úr!

A büszke somogyi polgárok hangjaként a Marcali Kórház ügyében 116 alkalommal emeltem fel a
szavam az Országgyűlésben.

Talán ennek is köszönhetően végre megszületett a 1546/2021. (VIII. 4.) Korm. határozat, amely
szerint  több  milliárd  forintot  fognak  fordítani  eszközbeszerzésre  és  az  intézmény  fejlesztésére.
Végre Önök is belátták, hogy nagy hibát követtek el, a Kaposvárral való integráció megbukott.

Tisztelt Miniszter Úr!

A január  1-jén  a  részben  önállóvá  vált  Marcali  Kórház  igazgatója  Önhöz  irányított,  mert  nem
válaszolhat önállóan az intézménnyel kapcsolatos kérdésekre.

Erre tekintettel, tisztelettel kérem, hogy tisztelettel válaszoljon a somogyi emberek kérdéseire:

Önálló  költségvetési  intézményként,  hány  forint  a  költségvetése  a  Marcali  Kórháznak  az  idei
évben?

Jut-e ebből az összegből 95 millió forint a 8 évvel ezelőtt megígért CT-készülékre, illetve az Önök
által  bezárt  szülészet-nőgyógyászat  és  gyermekosztály  újraindítására?  Fognak-e  csökkenni  a
várólisták?

Hozzáfognak-e április 3-ig a kórház megígért,  és immár határozatba foglalt fejlesztéséhez? Igen
vagy nem?



 
Várom megtisztelő válaszát.

Sportbaráti üdvözlettel,

dr. Steinmetz Ádám
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